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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 14 listopada 2012 roku 
 

Sesja odbył się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1700 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia XXXI Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po 
czym stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 13 radnych. Radni nieobecni: 
Skóra Zofia,  Stanek Elżbieta. 
Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Henryk Karcz - Radny Powiatu Zawierciańskiego  
Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Głosowało 13 radnych.  
 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Gieble. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2013. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 

na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2013 roku.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów obowiązującej na terenie 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2013 roku. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej obowiązującej na 

terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2013 roku. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie stawek od środków transportowych na 2013 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/191/2012 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 15.05.2012 r. w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania 
pn.”Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 od km 28 + 383 do km 29 + 
795 w miejscowości Giebło Kolonia – etap I”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach w budżecie Gminy Ogrodzieniec  
na 2012 r.  
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022 

15. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
16. Wnioski i oświadczenia.  
17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z sesji Rady nr XXIX 2012 roku został przyjęty przez radnych bez uwag, 
jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych. 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
 
Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski wniósł o przesunięcie sprawozdania z bieżącej 
działalności oraz z realizacji uchwał. Radni wyrazili zgodę, przesuwając ten temat na koleją 
sesję.  
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Gieble. 

Burmistrz MiG omówił projekt uchwały. Między innymi powiedział dotację celową w 
wysokości 1.136 zł, przeznaczona będzie na dofinansowanie zakupu 4 szt. aparatów 
powietrznych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gieble. Dotacje należy wykorzystać do 31 
grudnia 2012 roku. Rozliczenie z wykorzystania dotacji należy przedłożyć w terminie do 31 
grudnia 2012 roku. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXI/245/2012 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 
  
Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały między innymi powiedział – 
zmieniła  się regulacja  prawna  dot.  lecznictwa  -  zmianie  ulega  nazewnictwo  i  dlatego  w  
schemacie organizacyjnym SPZOZ oraz w wykazie placówek w których prowadzona jest 
działalność należy uwzględnić te zmiany i do istniejących poradni i gabinetu pielęgniarek 
oraz gabinetu położnych dopisać jedynie POZ ( Podstawowa Opieka Zdrowotna). 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_245_2012.pdf


3 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXI/246/2012 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z 
organizacjami pozarządowymi w roku 2013. 
 
Sekretarz omówił projekt uchwały. Poinformował jednocześnie, że program współpracy 
określa między innymi: zasady i formy współpracy, sposób realizacji programu, zakres 
przedmiotowy i zadania priorytetowe, sposób oceny realizacji programu, informacje o 
sposobie tworzenia programu oraz o przebiegu konsultacji. Programu przekazano za 
pośrednictwem strony BIP Urzędu Miasta i Gminy Ogrodzieniec. Okres realizacji programu 
obejmuje 2013 rok. Informację o rozpoczęciu prac nad projektem. Wysokość środków 
finansowych przeznaczonych na realizację zadań publicznych określi uchwała budżetowa. Na 
realizację Programu przeznacza się w 2013 kwotę nie mniejszą niż 25 000zł. 

 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXI/247/2012 
 

Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2013 roku.  
 
Burmistrz MiG referując temat zaznaczył, że dobiegają końca prace nad projektem budżetu 

gminy na 2013 rok. Projekt budżetu zostanie przekazany do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

oraz  do  radnych  i  sołtysów.  W  budżecie  założyliśmy  wpływy  z  podatków  na  poziomie  7%  

wzrostu, jednak na komisjach radni ustalili aby wzrost podatków nie był wyższy niż 5 % 

zatem Burmistrz MiG wniósł o autopoprawkę i zatwierdzenie stawek podatkowych na 

poziomie wzrostu o 5 % w stosunku do obowiązujących w 2012 roku stawek podatku.  

Radni otrzymali dane dotyczące przykładowego wzrostu podatku od nieruchomości o 4%, 5% 

i 7% na wybranych przykładach - dane te zawarte zostały w poniższej tabeli  

 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_246_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_247_2012.pdf


4 
 

 
 

Powierzchnia do 
opodatkowania 

Kwota podatku 
w 2012 roku 

Wzrost podatku 
o 4% 

Wzrost podatku 
o 5% 

Wzrost podatku 
o 7% 

1. 
- grunty pozostałe  
 600m2 x 0,34zł = 
204,00zł 
- budynek 
mieszkalny 
 120m2 x 0,66zł = 
79,20zł 
- budynki pozostałe  
 20m2 x 5,34zł = 
106,80zł 

 
 
 
- łącznie: 
390,00zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 4% to kwota 
15,60zł 
 
- łącznie 405,60zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 5% to kwota 
19,50zł 
 
- łącznie 409,50zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 7% to kwota 
27,30zł 
 
- łącznie 417,30zł 

2. 
- grunty pozostałe  
 800m2 x 0,34zł = 
272,00zł 
- budynek 
mieszkalny 
 140m2 x 0,66zł = 
92,40zł 
- budynki pozostałe  
 30m2 x 5,34zł = 
160,20zł 

 
 
 
- łącznie: 
524,00zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 4% to kwota 
20,96zł 
 
- łącznie 544,96zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 5% to kwota 
26,20zł 
 
- łącznie 550,20zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 7% to kwota 
36,68zł 
 
- łącznie 560,68zł 

3. 
- grunty pozostałe  
 1000m2 x 0,34zł = 
340,00zł 
- budynek 
mieszkalny 
 150m2 x 0,66zł = 
99,00zł 
- budynki pozostałe  
 40m2 x 5,34zł = 
213,60zł 

 
 
 
- łącznie: 
652,00zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 4% to kwota 
26,08zł 
 
- łącznie 678,08zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 5% to kwota 
32,60zł 
 
- łącznie 684,60zł 

 
- planowany 
wzrost podatku 
 o 7% to kwota 
45,64zł 
 
- łącznie 697,64zł 

 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janosa. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady gdzie zaopiniowano 
propozycje  wzrostu  podatku  o  5  %.  Radni  na  sesji  otrzymali  projekt  uchwały  z  propozycją 
wzrostu podatku o 5 %. Uwag nie zgłoszono.  Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 10 radnych, 2 było przeciwko i 1 
wstrzymał się od głosu 
Uchwale nadano Nr XXXI/248/2012 
 
 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_248_2012.pdf
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Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów obowiązującej na 
terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2013 roku. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
Odbyło się głosowanie - przeciw głosowało 10 i 3 wstrzymało się od głosu.  
Uchwała nie została przyjęta. 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej obowiązującej na 
terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2013 roku. 
 
Sekretarz MiG omówił projekt uchwały – zaznaczył przy tym, że opłata targowa wzrasta o 1 
zł w stosunku do obowiązujących w 2012 roku stawek.   
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 11 radnych, 1 był przeciw i 1 
wstrzymał się od głosu. 
Uchwale nadano Nr XXXI/249/2012 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie stawek od środków transportowych na 2013 rok. 
 
 
Sekretarz MiG omówił projekt uchwały – zaznaczył przy tym, że poszczególne opłaty od 
środków transportowych wzrastają o 36 zł w stosunku do obowiązujących w 2012 roku 
stawek.   
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 10 radnych, 2 było przeciw i 1 
wstrzymał się od głosu. 
Uchwale nadano Nr XXXI/250/2012 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/191/2012 Rady Miejskiej  
w Ogrodzieńcu z dnia 15.05.2012 r. w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania 
pn.”Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 od km 28 + 383 do km 29 + 
795 w miejscowości Giebło Kolonia – etap I”. 
 
Burmistrz omówił projekt uchwały oraz zgłosił poprawkę do podanej kwoty zauważył, że 
pomyłkowo wpisano błędną kwotę - ma ona być wyższa o 415,84 zł.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_249_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_250_2012.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 
Głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr XXXI/251/2012 
 
Ad. 13  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach w budżecie Gminy Ogrodzieniec  
na 2012 r.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak – 
szczegółowy opis zmian w budżecie o których mówiła Pani Skarbnik zawarty jest w projekcie 
uchwały załączonej do protokołu. Projekt uchwały uwzględniał również autopoprawki.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXI/ 252/2012 
 

Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika MiG – szczegółowy opis proponowanych 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2012-2022 patrz jak 
projekt uchwały załączony do protokołu. Projekt uchwały uwzględniał również autopoprawki. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXI/253/2012 
 
Ad. 15  
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Radny Jerzy Janosa - „w imieniu mieszkańców Fugasówki i Markowizny proszę pana 
Burmistrza o naprawę altany na Markowiźnie,  proszę o postawienie wiaty przystanku 
autobusowego na Markowiźnie.”  
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_251_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_252_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxi_253_2012.pdf
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Radna Marta Baryłka zagłosiła następujące zapytania:   
1) „W imieniu mieszkańców Cementowni proszę o naprawę wiatry przystankowej w 

Cementowni (przystanek w kierunku Zawiercia ) 
2) Mieszkańcy osiedla przy ul. Kościuszki ( Żeberko) - czy możemy,  jak możemy 

pomóc mieszkańcom w oświetleniu wjazdu do osiedla. ( duża rozbieżność lamp przy 
chodniku )  

3) Mieszkańcy Józefowa zapytują o nazwę firmy, która wygrała przetarg na naprawę 
drogi i jaki jest termin końcowy zakończenia tej inwestycji.” 

 
 
Radny Zbigniew Fabiańczyk- „ Panie Burmistrzu proszę o informacje w sprawie odnowienia 
ścian zewnętrznych dworku w Gieble tj uzupełnienie tynku i malowanie. Mieszkańcy 
informują o nieświecących lampach ulicznych przy ul. Krzywej i Częstochowskiej,  pomimo 
zgłoszenia awaria nie została usunięta.”  
 
Radna Małgorzata Janosa – „ Mieszkańcy Ogrodzieńca monitują w sprawie bardzo słabej 
widoczności rozwidlenia ulicy Narutowicza od Ryczowa w pobliżu stacji benzynowej. 
Bardzo proszą,  celem zapewnienia bezpieczeństwa o oświetlenie wymienionego rozwidlenia 
ulicy lub zamontowania słupków odblaskowych.”  
 
Radny Zygmunt Podsiadło złożył interpelacje w następujących sprawach:   

1. Popękany asfalt na ul. Zuzanki, należałoby zabezpieczyć przez konserwację, aby 
uratować drogę.  

2. Rodzice dzieci uczęszczających do szkoły w podzamczu proszą,  aby wprowadzić 
zakaz ruchu samochodów na ul. Zamkowej na odcinku od ul. Karkowskiej do 
Szkolnej.  zakaz nie dotyczyłby mieszkańców. Ulica ta jest bardzo wąska, a dzieci 
idąc do i ze szkoły narażone są na niebezpieczeństwo – potrącenia przez jadące ul. 
Zamkową samochody ciężarowe i autobusy. 

3. Czy jest szansa,  aby w roku 2013 był czynny bankomat w Podzamczu oraz nowe 
oświetlenie Placu Jurajskiego. 

4. Czy mamy odpowiedź z Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu o poniesionych 
nakładach na drogi w latach 2003 – 2012 w poszczególnych gminach Powiatu 
Zawierciańskiego. 

5. Mieszkańcy ul. Bonerów i turyści pytają jak zamierza Pan Burmistrz rozwiązać 
problem ul. Bonerów oraz Szlak. Ulicą Szlak coraz trudniej dojechać do ul. Bonarów 
ze względu na bardzo duże dziury – zawieszają się samochody.  

6. Mieszkańcy Ogrodzieńca i Podzamcza proszą,  aby dołożyć dwa kursy 7 o godz. 950 i 
godz. 1600 odjazd z dworca autobusowego Zawiercie – skoro jest możliwość,  aby nie 
dopłacać to bardzo prosimy o te kursy.” 

 
 
Radny Apel Krzysztof - pytał co z oznakowaniem ul. Olkuskiej oraz wolny plac od ul. 
Olkuskiej w kierunku ul Królowej Jadwigi - składowane są tam jakieś odpady. 
 
Odpowiedzi Burmistrza:  
 
 - asfalt na Zuzance – w tym roku tj. przed zimą już nie wykonamy tego zadania i musimy 
poczekać do wiosny,  
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- zakaz ruchu na ul. Zamkowej od ul. Szkolnej - mamy bardzo dużo wąskich ulic i jazda 
takimi wąskimi uliczkami nie jest specyficznym przypadkiem, kierowcy muszą się 
dostosować do panujących warunków. 
Na ulicy Bonerów mamy problem - na wniosek radnego zrobiliśmy jednokierunkowy ruch, a 
teraz mamy ponowny wniosek o zmianę bo reszta mieszkańców się na to nie godzi.  
- nie wiadomo czy jest możliwe wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Zamkowej 
takie mamy warunki jakie mamy i kierowcy musza się do nich dostosować. 
- bankomat w Podzamczu - to jest w gestii banku a nie gminy,  Burmistrz rozmawiał już w tej 
sprawie z bankami i nie jest w stanie odpowiedzieć jak bank w tej sprawie zadecyduje. 
- oświetlenie Placu Jurajskiego w Podzamczu – nie mamy tego zadania w projekcie budżetu 
na 2013r.Burmistrz zgadza się z tym aby to oświetlenie zmienić ale nie zostało to ujęte w 
budżecie nie mamy wystarczających dochodów i dlatego nie możemy wydatkować pieniędzy 
mimo że chcielibyśmy wykonać zadanie. 
-  wydatki  na  drogi  poniesione  przez  Powiatowy Zarząd Dróg -  w tej  sprawie  wystosowane  
było pismo do powiatu, ponownie się przypomnimy  
- problem na ul Bonerów i ul. Szlak z powodu dziur w jezdni - dopóki terenu się nie odwodni 
i nie poszerzy ulic to nie będzie tam dobrego przejazdu i jezdnia zawsze się będzie niszczyć,  
jeśli zgodzą się mieszkańcy na odprowadzenie stamtąd wód opadowych to wówczas problem 
można będzie rozwiązać, gdy będzie zgoda właścicieli na odprowadzenie wód opadowych 
wówczas gmina może problem rozwiązać i zrobić drogę, niestety mieszkańcy nie godzą się i 
nie mogą dojść do porozumienie w tej sprawie - mamy zatem sytuacje patową.  
- rozkład jazdy autobusów ZKM –dodatkowe kursy jeśli ZGK chce dołoży na własny koszt 
więc Burmistrz nie widzi problemu  
- dworek w Gieble - nie będziemy w tym roku uzupełniany tynk i malowanie, musimy z tym 
poczekać, niestety ograniczone były wydatki i to z czym można zaczekać zostało odłożone na 
później. 
- naprawa oświetlenia - jeśli było zgłoszone do Zakładu Energetycznego i ZGK ma ta ujęte w 
wykazie to trzeba czekać. Zadanie realizuje Tauron i oni przyjeżdżają do gminy raz na jakiś 
czas jak zbierze się więcej zgłoszeń. 
- wiata przystankowa – zgłosi to do ZGK i własnymi siłami postaramy się uzupełnić braki i 
naprawić wiatę  
- oświetlenie „Żeberka” – to co jest wzdłuż drogi to jest zadanie gminy i jeśli tam są braki w 
oświetleniu to uzupełnimy, ale to co wokół posesji to tereny spółdzielni mieszkaniowej i to 
nich należy.   
Burmistrz zaznaczył, że bardzo źle współpracuje się ze spółdzielnią mieszkaniową hutnik 
spółdzielnia niewiele robi na osiedlu i mieszkańcy skarżą się i proszą o zapewnienie 
elementarnych potrzeb, gmina ile może to pomaga ale niestety to nie jest nasze zadanie lecz 
spółdzielni. Gdyby spółdzielnia chciała nieodpłatnie przekazać zasoby na rzecz gminy to 
chętnie przejmiemy zarówno blok jaki i tereny parku w Cementowni – są one zaniedbane a 
jako gmina niewiele tam możemy bo nie jest to nasza własnością. 
- roboty na drodze do Józefowa wykonuje Przedsiębiorstwo Remontowo Budowlane z 
Myszkowa i zgodnie z umową zakończenie robót ma nastąpić 12 grudnia 2012r.  
- nowe tablice do oznakowania ulic – zakładanie ich przedłuża się w czasie bowiem mamy 
pilniejsze prace do wykonania związane z odwodnieniem  
- składowisko gruzu przy ul. Królowej Jadwigi jest tymczasowe i za zgoda Kierownika ZKG 
składowane tam są materiały związane z remontem ulicy Sobieskiego 
- Mieszkańcy Markowizny wnioskowali o naprawę altany i jeśli jest taka wola mieszkańców 
to zajmiemy się tym. Natomiast wiaty nie można zamontować bowiem przystanek 
usytuowany jest na terenie Zawiercia. Wiata na przystanku była niedawno naprawiana, 
zniszczenia są wynikiem wandalizmu do którego dochodzi tam dość często. 
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Na zakończenie Burmistrz zwrócił się do sołtysów z informacja dot. wyjazdu na Forum 
Sołtysów do sali Sejmu Śląskiego w dniu 22 listopada 2012r. 
 
Ad. 16 
Wnioski i oświadczenia.  
 
 Nie było  
 
Ad 17  
Zamkniecie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia XXXI sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
dziękując wszystkim obecnym za udział. 
 
Protokół sporządziła. M. Piecha     

Podpis Przewodniczącej Rady 
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